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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 25.06.2015 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Mureșan Vasile care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.216/2015 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 
 

Dl. Mureșan Vasile:  
”Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc următorii consilieri: Crișan Ovidiu, Farcaș Ladislau, Radu Carollina, Rusu 
Constantin și Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu, pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 27.02.2015, 09.03.2015, 16.03.2015, 
și 26.03.2015.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
  „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din data de  
28.05.2015. 

Procesul verbal al şedinţei  anterioare, din data de 28.05.2015 a fost semnat de către 
secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 
 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. Mureșan Vasile:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
                     „Propun modificarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 27 a ordinii de 
zi, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâre: 
 
1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. 
SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Moştenirea culturală Castelul Corvinilor – 
Muzeul Casa Breslelor” Hunedoara şi a cheltuielilor legate de proiect, precum şi aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivelor de investiţii în cadrul proiectului  „Moştenirea 
culturală Castelul Corvinilor – Muzeul Casa Breslelor” Hunedoara. 
 
3. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de închiriere nr. 
289/14.07.2014, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. Viorele, nr. 6B, sc. A, parter, ap. 
2-4 aflat in domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 
 
4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea retragerii dreptului de folosinţă asupra parcelei de teren 
nr.23 atribuită cu titlu gratuit în baza Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personală, republicată, d-nului Zăiceanu Vlad. 
 
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.134/2015 privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „LUCRARI DE EXTINDERE RETEA DE ALIMENTARE CU 
APA SI CANALIZARE IN PESTISU MARE”, aprobarea proiectului  „LUCRARI DE EXTINDERE 
RETEA DE ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE IN PESTISU MARE” precum şi a cheltuielilor 
aferente acestuia. 

Și prin scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 8 Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special reprezentanților Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SID HD” 
 

Dl. Mureșan Vasile:  
                      „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  

Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. ” 
 

După punctul 27 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 10 minute pentru studierea 
materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru celelalte proiecte de 
hotărâri. 

 
Dl. Mureșan Vasile:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
”Eu nu voi participa la dezbateri și la vot la punctul 22  de pe ordinea de zi.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Eu nu voi participa la dezbateri și la vot la punctul 25  de pe ordinea de zi.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii aprilie 2015 pentru 
naveta cadrelor didactice din învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.217/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind  aprobarea plăţii cotizației pentru anul 2015 a  Municipiului Hunedoara  
în calitate de membru  al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AQUA  PREST Hunedoara. Se 
dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„Pe ordinea de zi avem de fapt două proiecte pentru aprobarea plății cotizației la două 

A.D.I.-uri, AQUA  PREST și Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor. După cum observați, la 
proiectul acesta cu AQUA  PREST, cotizația este de 0,5 lei/locuitor, cotizație pe care eu nu-mi 
amintesc să o fi votat în Consiliul Local, dar cred că prin statutul A.D.I.-ului au putut să ia decizia 
privind cuantumul cotizației și fără votul nostru. Acesta este un aspect. Al doilea aspect peste care 
nu ar trebuie să trecem așa ușor este legat de plata acestor sume care sunt calculate la numărul 
populației. A.D.I. –ul AQUA  PREST ne calculează cotizația la o populație de 66.927, A.D.I.-ul 
Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor ne calculează cotizația la o populație de 74.683. Evident 
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că am făcut o adresă către Statistică ca să aflăm și noi real câți suntem. Dânșii au dat o explicație, 
conform recensământului din 2011, pentru că la acela m-am referit, în care populația Hunedoarei 
era de 60.525 de locuitori și aici vorbim de populație stabilă. Aceste două A.D.I.-uri care ne cer bani 
pentru cotizație, spun că noi ar trebui să plătim la populația care are domiciliul în buletin stabil în 
Hunedoara. Nu cred că este corect, deoarece domiciliul în Hunedoara evident că pot avea 74.961 
de cetățeni, dar nu este relevant pentru că populația stabilă din recensământ reiese la 60.525. Este 
o diferență de aproximativ de 15.000 de locuitori înmulțit cu 0,50 lei în cazul acesta și în cazul 
celălalt cu 1 leu, dă o sumă pe care noi nu ar trebui să o plătim, după părerea mea. Aș dori ca 
această cotizație să se facă la populația stabilă și pentru aceasta să se ia în calcul recensământul 
din 2011, pe care l-am primit de la Institutul Național de Statistică, deci acesta este amendamentul. 
Pot să mă duc mai departe cu raționamentul, dar probabil că și mulți dintre dvs. gândiți la fel, în 
Hunedoara sunt foarte mulți cetățeni care lucrează în străinătate și ca atare nu mai au consum și 
toate celelalte, 15.000 de oameni este un număr important, în afara faptului că într-o parte plătim 
0,5 lei și în partea cealaltă, la următoarea hotărâre, cotizația sare la 1 leu.” 

 
Dl. Mureșan Vasile:  
”Dl. Mureșan, înmulțiți dvs. 0,5 cu populația care rezultă din recensământ și propuneți 

la art.1 o sumă, ca și inițiator ați propus 33.494 lei, și modificăm suma conform amendamentului.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Problema pe care o ridic eu este aproape aceeași. Noi nu avem totuși la Starea Civilă 

populația care este în Hunedoara? De fiecare dată ne raportăm la date statistice, cerem date din 
altă parte, nu de altceva dar mâine-poimâine probabil ne va trebui iar numărul de populație pe care 
îl avem, pentru anumite date, zic eu că la Starea Civilă avem toate aceste date, nu?  Aceasta este 
una dintre probleme, iar apoi această hotărâre din martie a lui A.D.I. AQUA PREST și la cealaltă 
hotărâre luată prin care stabilesc această cotizație, nu era normal ca delegatul nostru să ne 
comunice aceste cotizații? Au fost stabilite fără să aibă nici un mandat din partea noastră, asupra 
modului de stabilire a cotizației, eu nu știu să fi acordat vre-un mandat pentru stabilirea cotizației, 
despre asta este vorba. Avem delegați de fiecare dată la O.N.G. –urile și la societățile care sunt cu 
capital privat al primăriei, reprezentanții pe care îi mandatăm. Nu este normal să aducă la 
cunoștința consiliului măcar printr-o notă simplă, că s-a stabilit cotizația asta, la  AQUA PREST, într-
o parte sau cealaltă.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”O să încerc să vă răspund la amândouă. Recensământul este din 2011, suntem în 

2015, clar că numărul populației a suferit modificări.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”…a scăzut…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„..de la 60525…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Recensământul din 2011, din punctul meu de vedere, a fost un fiasco total, în 

întreaga țară. Făcându-se sectorizarea de către o firmă din București și care a luat vre-o 3 milioane 
de euro pentru sectorizare și a făcut-o după orto-foto planuri, deci după fotografii din avion și 
nedându-ne voie să intervenim în sectorizare, clar ni s-a interzis. Vă dau un singur exemplu, blocul 
de pe Bd. Dacia nr.8, cu 4 scări, apărea cu o singură scară, nu ai avut voie să te duci la celelalte 
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scări.. .și altele și altele, dar din 2011 până în 2015  numărul populației a suferit modificări. La ceea 
ce zicea d-na consilier Mornea, la Starea Civilă și la Evidența Persoanelor, la fiecare schimbare de 
domiciliu, la fiecare naștere, deces sau căsătorie se întocmesc buletine statistice, care se 
înaintează la Direcția Județeană de Statistică și care semestrial fac această reevaluare și 
recalculare a populației. Fiind amendamentul d-lui viceprimar, este în favoarea noastră. 
Reprezentantul nostru la A.D.I. AQUA PREST, a fost prezent la ședință dar nu a votat această 
cotizație, nu a votat, ne pare rău, dar votul nostru nu a putut influența stabilirea acestei cotizații de 
către Adunarea Generală a A.D.I. AQUA PREST. Votul nostru este…” 

 
D-na Mornea Maria : 
”…consultativ.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…nu consultativ, este nesemnificativ.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Dar putea să ne spună, da?” 
 
Dl. Mureșan Vasile:  
”Dl. secretar, putem să facem amendament la art.1?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Dvs. supuneți la vot amendamentul d-lui viceprimar Bobouțanu Dan.” 
 
Dl. Mureșan Vasile:  
”Care este suma pe care o propuneți?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”30.262,5 lei. Să se consemneze și în cadrul articolului 1, suma respectivă este 

raportată la populația stabilă, conform recensământului din 2011 primit de la Institutul Național de 
Statistică 60.525 de locuitori. Pentru că altfel o să întrebe de ce nu am aprobat respectiva sumă. 
Trebuie consemnat.” 

 
Dl. Mureșan Vasile:  
”Deci amendamentul …după locuitori virgulă…” 
   
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…conform recensământului….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…datelor comunicate…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
” …datelor comunicate de  la Institutul Național de Statistică în urma recensământului 

din 2011 privind populația stabilă …” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprob ă în unanimitate. 
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Dl. Artean Mircea : 
”Aș fi dorit o lămurire, sunt de acord nu ar fi nici o problemă. Celelalte unități 

administrativ teritoriale, ce criterii au? Fiecare unitate are criteriu ei de cotizație sau există un criteriu 
pentru toate primăriile? Adică noi facem un amendament, dar acolo dacă se fixează un criteriu, 
probabil că trebuie ca toate unitățile să…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…populația este criteriul.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Deci fiecare localitate se supune la numărul de populație.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…da.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Numai că numărul de populație este foarte elastic.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”De aceea am și spus, populația stabilă să se scrie în art.1.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”…ar trebui să ne ducem cu o propunere ca în statutul acestui A.D.I. să fie formulat în 

felul acesta.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Așa este.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Pentru d-na consilier Mornea, la Evidența Persoanelor, cu domiciliu și cu reședință și 

cu celelalte, suntem în Hunedoara peste 77.000 de locuitori.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.218/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizaţiei pentru anul 2015 a Municipiului Hunedoara în 
calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară” Sistem Integrat de Gestionare a 
Deșeurilor - Județul Hunedoara”. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„Practic este o hotărâre în oglindă, doar că aici avem cotizația dublată, este 1 

leu/locuitor și raportată la 74.683, vreau să aduc o completare și pentru că dl. doctor a sesizat bine 
cu elasticitatea numărului de populație. Prima hotărâre de consiliu A.D.I. AQUA PREST ne socotea 
la 66.927 de locuitori, acest A.D.I. ne socotește la 74.683 de nu mai știm ce număr de populație să-l 
considerăm corect. În condițiile acestea fac și aici un amendament ca acest leu pe care l-au stabilit 
ca și cotizație să fie plătit la populația de 60.525, rezultată din urma recensământului din 2011, 
populație stabilă a Municipiului Hunedoara, pentru că vor fi interpretări pe partea cu domiciliu. 
Populația stabilă, conform recensământului din 2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”60.525 atât ar veni și suma.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprob ă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.219/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor bunuri situate în 
municipiul Hunedoara str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor), str. Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial 
Dunărea). Se dă cuvântul. 
                -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria:  
”Am o problemă, nota de fundamentare, sumele de la care se pornește la licitație sunt 

aceleași indiferent de volumul spațiului. De exemplu Spațiul: nr.20 - 13.44 mp – Piața Obor, nr 11-
103,63 mp – Piața Obor, cu 14 leimp/lună. Zic eu că aici ar trebui oarecum să stabilim un preț de 
pornire diferențiat pe suprafețe, pentru că una este să iau un spațiu de 13,44 mp și alta este un 
spațiu de 103,63 mp.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”D-na consilier, prețurile acestea de pornire a licitației s-au stabilit în luna decembrie, 

prin hotărâre de consiliu, ar trebui să o modificăm pe aceea, ceea ce este peste mână, ca să  nu zic 
că ne-o întoarce înapoi. Deci cine o mai fi, în toamnă stabiliți diferențiat. Aveți dreptate, dar trebuia 
în toamnă.”  

 
D-na Mornea Maria:  
”Bine, eu o să mă abțin.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria) 
Art.1-3 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria) 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor bunuri situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor) și str.Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea), 
a constatat următoarele: 
 
Ferenczi Mihaela– director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                                                          
                                                                                              Oboarelor – preşedinte 16 voturi “pentru”            
 Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru 16 voturi “pentru”             
 Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 16 voturi “pentru”             
Ghiura Mihaela – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – membru 16 
voturi “pentru”             
Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru 16 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea  bunurilor menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
Ferenczi Mihaela– director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                                                                                                                                       
                                                                                                        Oboarelor - preşedinte 
 Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru; 
 Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
Ghiura Mihaela – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – membru; 
Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii bunurilor 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 
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Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor – preşedinte 16 voturi 
“pentru”   
    Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 16 voturi 
“pentru”   
    Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 16 voturi “pentru”   
    Matei Adina – consilier juridic Direcția juridică – membru 16 voturi “pentru”   
    Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru 16 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii bunurilor menţionate mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor - preşedinte 
    Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
    Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
    Matei Adina – consilier juridic Direcția juridică – membru; 
    Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru. 
 

Art.5-7 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria) 
Hotărârea nr.220/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Mornea Maria) 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației anuale a Serviciului Public Administraţia 
Pieţelor Târgurilor şi Oboarelor din municipiul Hunedoara către Asociaţia Administratorilor de Pieţe 
din Romania. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.221/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 259/2014 
privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor evanghelice din municipiul Hunedoara a unui 
imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara și în administrarea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70, înscris în CF 
66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 mp, în vederea amenajării unui cimitir. Se dă 
cuvântul: 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Cred că este prea repede să dăm o asemenea hotărâre în ce sens? Acolo la unitatea 

militară ar trebui să facem un PUD, ca să știm ce vrem să facem la acea unitate militară, din câte 
am înțeles acum se face un centru pentru bătrâni se duc 100 și ceva de bătrâni, am înțeles că 
perspectiva este ca încă 200 să meargă în fiecare zi să viziteze, să socializeze cu bătrânii de acolo. 
Deci dacă ducem 300 de persoane vârstnice în fiecare zi acolo, punem și cimitirul pe suprafața asta 
și noi nu avem un PUD acolo…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…este aprobat.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”… e aprobat?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”E aprobat de dvs.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Și era cimitir prins acolo?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Pentru cimitir am aprobat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Este în lateral înspre canalul de deversare…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Am înțeles…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Este distanță mare între ele.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Este dincolo de adăpostul de câini. Am înțeles…” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.222/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 



11 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului Hunedoara pe anul 2015 la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitarã “ECO SID HD”. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea Statului Român în 
domeniul public al municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafață de 1479 mp, înscris în CF 
nr.68154,str. George Coșbuc și a imobilului teren în suprafață de 551 mp, înscris în CF nr.68088, 
str.Dumitru Merticariu, situate în municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil  
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Fărcaș Bianca : 
”În raportul proiectului de hotărâre este trecut că terenul respectiv este situat în 

spatele unei proprietăți private și sunt solicitate pentru concesiune sau închiriere. Aș dori câteva 
lămuriri, dacă se poate. Există cereri?” 

 
D-na Rusu Violeta:  
”Aveți aici desenele, terenurile sunt situate pe George Coșbuc, sunt situate între 

casele de pe George Coșbuc și casele de pe str. Alecu Russo, deci nu au acces decât de la aceste 
două case….” 

 
D-na Fărcaș Bianca : 
”…și să înțeleg că proprietarii acelor case au cereri pentru teren.” 
 
D-na Rusu Violeta:  
”Da.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Folosește cineva terenul?” 
 
D-na Rusu Violeta:  
”Nu, este pârloagă, vegetație, nu-l folosesc.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.224/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a unor terenuri, situate în municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Formularea mi se pare un pic….a unor terenuri, nu ar trebui să existe mai clar 

suprafețe…” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Există și în nota de fundamentare și în raport dar în hotărâre spune ”a unor terenuri””. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Formularea este cel puțin nefericită.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Propuneți.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Propun așa cum a fost la hotărârea de dinainte, titlul hotărârii să cuprindă și 

suprafețele terenurilor și localizarea acestora.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, dar la art. 1 sunt enumerate toate terenurile, cu suprafață, cu C.F. ” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”La hotărârea de dinainte le-am trecut.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Putem zice a unor imobile, teren…da, propuneți.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”La hotărârea de dinainte cuprindea și suprafața și C.F. și strada. Ok, dacă sunt 

trecute.” 
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Dl. Magaon Jane : 
”O singură întrebare am referitor la terenul de 3532 de metri, C.F 68166 din str. Zlaști, 

vreau să-mi spună și mie unde sunt cele două blocuri, pe aceste terenuri au fost magazii pentru 
depozitarea lemnelor de foc.” 

 
D-na Rusu Violeta : 
”Aceste două dreptunghiuri sunt blocurile care sunt în proprietatea privată a celor care 

au cumpărat apartamentele…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…o secundă, mai explicați o dată, eu nu știu în Zlaști blocuri.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Sunt în zona Talc Dolomită.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Da, am priceput acum. Atât. Asta era singura problemă, nu știam unde sunt blocurile.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.225/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a imobilului construcție 
și teren înscrise în CF nr.64745 nr.top.590/2,591 și nr.cad.591-C1 situat în Răcăștie, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă 
cuvântul: 
                -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Costa Mircea:  
”Spre deosebire de celelalte proiecte unde avem suprafața dată, la acest proiect de 

hotărâre nu găsim suprafața terenului nici în nota de fundamentare, nici în raport, nici în titlul 
hotărârii.” 

 
D-na Rusu Violeta : 
”Dar chiar nu am scris în raport? Cred că mi-a scăpat, îmi cer scuze, dar apare în 

extrasul C.F. ” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Extrasul C.F. este aici? Îl avem?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Deci proprietatea evaluată pe clădire casă tip parter…. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Nu e trecut nici unde, m-am uitat de la cap la coadă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”În raportul de evaluare.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”În raportul de evaluare, da. Putea valoarea măcar pe metru să pună, ca să vedem.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
”2748 este suprafața terenului.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și construcția?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”114,50mp.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Vedeți dvs. dacă noi mergem pe bâjbâite la ședința de consiliu local, pentru că 

bănuiesc că dl. consilier ar vrea să socotească cât vine pe mp., pentru asta trebuie să aibă 
informațiile înainte.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. viceprimar, comisiile de aceasta sunt, ca să întrebe.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Da, dar și documentele trebuie să fie făcute cum trebuie, da? Am zis, nu am dat cu 

parul, dar nu este prima dată.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”D-na consilier Mornea trebuie să știe, este fostul sediu C.A.P., construcția C.A.P-ului.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Dar acea construcție nu a fost restituită la cei care au fost proprietari, conform Legii 

nr.18?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu, nu a fost restituită. Comisia de licitare după anul 1990 a predat-o primăriei, a fost 

o perioadă închiriată, concesionată împreună cu anexele de peste drum de jos, nu mai este nici o 
firmă acolo care să desfășoare activitatea, și de câțiva ani…” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Păi atunci construcția nu este numai de 114 mp….sunt multe construcții.” 
 
 



15 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Este numai sediul, acela care s-a construit nou.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și celelalte construcții?” 

 
D-na Rusu Violeta : 
”Celelalte clădiri au fost cumpărate, nouă ne-a rămas doar asta.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului construcție și teren înscrise în 
CF nr.64745 nr.top.590/2,591 și nr.cad.591-C1 situat în Răcăștie, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara precum și a Raportului de evaluare a imobilului, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 16 voturi “pentru”             
Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 16 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 16 voturi “pentru”     

                  Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 16 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 16 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului construcție și teren menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
          Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
          Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea imobilului 
construcție și teren menţionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 16 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 16 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 16 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului construcție și teren menţionate mai sus,  este 
următoarea:                                                                                              

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

Art. 6-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.226/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local al municipiului Hunedoara a sumei 
de până la 70.000 lei, pentru organizarea şi desfăşurarea în municipiul Hunedoara a Festivalului de 
operă și muzică clasică  „OPERA NIGHTS” – ediţia a V-a, în perioada 15-20 iulie 2015. Se dă 
cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Felicit consilierii locali care sunt convins vor vota acest proiect și aș dori să le spun 

colegilor mei care fac politică ca și mine să mulțumească atunci când este ocazia acestui Consiliu 
local pentru toate activitățile de acest gen și să nu le ia în nume personal. Tot ceea ce aprobăm noi 
conform Legii Administrației Publice Locale, este apanajul unui consiliu local, ca atare și acest 
eveniment este apanajul consilierilor locali, iar cei de la Direcția Comunicare pe afișele pe care le 
fac și nu numai pentru acest eveniment, las la o parte pe cele care au trecut, să nu uite să scrie 
Consiliul Local Hunedoara, organ deliberativ-asta nu trebuie să scrieți. Doar Consiliul Local 
Hunedoara, pentru că cetățeanul din Hunedoara a ales prin vot și un număr de 21 de consilieri și 
cum lumea ne întreabă peste tot cam ce facem noi consilierii, dezbatem astfel de proiecte pentru a 
ne aduce aportul la dezvoltarea Municipiului Hunedoara ca și Consiliul Local. Mulțumesc.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”O singură întrebare, cât a costat anul trecut „OPERA NIGHTS”, ca să avem o 

comparație. Este foarte frumos este bine venit în Hunedoara, dar vrem să facem și noi o comparație 
între costuri.” 
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Dl. Mureșan Vasile : 
”Am înțeles că a costat la fel, 70.000 lei.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Dar noi ca și consilieri locali, am primit invitație anul trecut sau anii trecuți?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Ei, vrei și tu prea multe.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Întreb și eu.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Vreau să spun și eu două cuvinte, suntem la capitolul unei acțiuni de cultură, aș vrea 

să menționez activitatea dl. director de la Castel și cu ocazia Târgului Castelelor și cu Festivalul 
Filmului European și cu alte ocazii. A făcut din Castel un loc turistic deosebit, un om dedicat. Vreau 
să spun că am mai dat bani și pentru concerte de cameră, unde au mers foarte puțini oameni, 
foarte puțini tineri, avem școală de muzică în Hunedoara dar nici măcar profesorii aceia de muzică 
nu se duc la concertele de la Castel, dacă ar fi așa ceva oriunde în Europa sau în altă parte, ar fi 
sala plină, aici sunt 20-30 de oameni. D-ra Aranka își face publicitate în comunitate, dar de la noi 
nimeni. Eu știu că activitatea de civilizare a poporului nu este o operă simplă și trebuie încontinuu și 
mult și greu și trebuie oameni dedicați și cu pasiune, dar totuși compartimentul de comunicare de la 
primărie ar trebui să pistoneze profesorii de muzică din școli să…trebuie să-i mânați, să le atrageți 
atenția, să-i chemați aici, nu numai să trimită contabilul să ceară bani, ei mai au și alte atribuții. Este 
grea opera de civilizare a poporului dar trebuie dusă mai departe.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Și eu vreau să-l felicit pe directorul de la Castel, chiar se implică și pune suflet în ceea 

ce face, chiar dacă are multe piedici pe aici prin primărie, dar îl felicit și pe această cale.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.227/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele 
care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
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Hotărârea nr.228/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  situate în municipiul 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.229/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Randunicii, nr. 4, bl. 28, sc. D, ap. 64, parter. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.230/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Muresului, nr. 9, bl. 22, sc. A, ap. 7, et.1. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.231/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie).  Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în proprietatea 
Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Extrasele C.F.?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Sunt aici, 4 poziții sau 5.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”3 poziții.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Poate că nu ar fi lipsit de importanță să existe la dosare copii după extrasele C.F. 

pentru că apar discuții cu aceste terenuri în consiliu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Este o propunere. Pe noi ne supervizează, ca să zic așa, Comisia Județeană.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Da, știu dar într-o parte o să avem o îndreptare, la revocarea poziției nr.271, care 

urmează.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Discutăm și despre asta.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Din acest motiv, acest extras ar fi bine să fie.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”O să dăm lămuriri și la revocare.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Problema pe care am tot ridicat-o referitor la aceste atribuiri de terenuri care practic 

vor fi titlu de proprietate date proprietarilor actuali de către Prefectură. Am rugat și data trecută să ni 
se treacă măcar în nota de fundamentare ca să nu tot întrebăm care este, în afară de C.F., data la 
care s-a atribuit aceste suprafețe, pentru că în funcție de asta și noi putem socoti dacă nu-i 
împroprietărim cu terenuri mai mici sau mai mari decât cele solicitate.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu am înțeles.” 
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D-na Mornea Maria : 
”Adică dacă până în ’74 am avut atribuit terenul, atunci a fost 800 de mp, vă dau un 

exemplu. Dacă  până în ’80 a fost 400, pe urmă a fost 250, deci suprafețele pe care le-au cumpărat 
efectiv sau le-au avut în folosință.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Aș vrea să completez eu.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Numai două secunde. De exemplu, la unele terenuri ni se dă că a fost contract de 

vânzare-cumpărare în ’97……nu știm dacă a avut dreptul de folosință sau de proprietate.”            
          
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”La toate cele 3 poziții, o să vă rog să cereți în cadrul comisiilor dosarul. Există foaia 

de avere în extenso și de acolo rezultă tot istoricul.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Ok. Bine. Eu mă abțin și de data aceasta la aceste atribuiri de terenuri.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”La primul punct, respectiv Trif Viorica și Trif Cătălin, este în spatele Bisericii 

Penticostale, sunt două anexe pe această suprafață s-a construit, acolo stau două familii cu copii, 
au o singură ieșire, ieșirea este în spatele pieții. Aceste construcții au fost făcute înainte de ’90, ei 
locuiesc de mai demult și probabil că acum li se dă terenul de sub clădirile construite. Suprafața 
este o curte foarte mică de câțiva metri. Construcția este de dinainte de anii ’80.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dacă se vedea C.F –ul, dreptul de superficie asupra terenului în suprafață de 120 mp 

în favoarea Bisericii Penticostale nr.2 Hunedoara. Este ceea ce spunea dl. Magaon.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Deci susțineți hotărârea dl. Magaon?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Da. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Dl. secretar a spus acum de dreptul de superficie. Păi dacă are drept de superficie, 

noi îl atribuim?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”…asupra terenului.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”…asupra terenului, da.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”…care este ocupat de biserică, atât, nu de casa de locuit a familiei Trif.” 
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D-na Mornea Maria : 
”Deci terenul acesta pe care îl atribuim, există pe el drept de superficie sau nu?” 
 
D-na Suciu Mariana : 
”Nu. Am aici planul topografic, acesta este terenul., toată suprafața este de …” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Mulțumită d-na Mornea?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece  la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria) 
Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria) 
Hotărârea nr.232/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Mornea Maria) 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind propunerea de revocare a poziției nr.271 din anexa la Ordinul 
Prefectului nr. 78/1992 privind trecerea unor terenuri în proprietate particulară precum şi aprobarea 
noii propuneri de trecere a unor terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai 
construcţiilor. Se dă cuvântul: 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Aici este vorba de revocare poziției nr.271 din anexa la Ordinul Prefectului.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Este vorba de Ordinul Prefectului nr. 78/1992 avea o anexă lungă, ați văzut că este 

vorba de poziția nr.271, neprocedându-se la întabularea Ordinului Prefectului asupra dreptului de 
proprietate, soțul a decedat. S-a făcut dezbaterea succesiune, vedeți că în anexă sunt trecuți 
moștenitorii, 10/16 soția, și fiii 3/16. Cartea funciară nu mai întabulează Ordinul Prefectului nr. 
78/1992, poziția nr.271, datorită decesului.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.233/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Amenajamentului pastoral pentru pajiștile 
proprietatea municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.234/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii  a imobilului teren înscris 
în CF nr.65407, nr.cad.65407, situat în municipiul Hunedoara, str.Victoriei, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare  a terenului. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Acest teren nu  face obiectul unor litigii? Sau ceva de genul.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Procesul respectiv a fost încheiat cu sentință definitivă.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am înțeles.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.235/2015 se aprob ă în unanimitate . 
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La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a destinaţiei imobilelor fostei Şcoli 
Generale nr.10, situată în municipiul Hunedoara, str. Intrarea Spicului  nr.6, din unitate de 
învățământ în unitate de cazare. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
”Aș vrea să fac câteva precizări  pentru că știu că au existat foarte multe dezbateri pe 

schimbarea destinației imobilelor fostei Şcoli Generale nr.10 și vreau să vă spun un scurt istoric. 
Acum 3 ani de zile am solicitat prin Inspectoratul Școlar un aviz de la Ministerul Învățământului 
pentru Episcopie. Episcopia dorea să construiască acolo un centru social. Am obținut pentru 5 ani 
de zile nu au fost mulțumiți, am revenit cu o altă adresă la Ministerul Învățământului, am primit 
pentru 15 ani și tot nu au dorit, am primit o scrisoare prin care renunță la acest proiect. Între timp 
școala se degradează cu toate că avem și post de pază acolo, au început să intre oamenii străzii în 
ea, să dispară din mobilier. Este singura solicitare pe care o avem la momentul de față pentru 
schimbarea destinației. Dacă nu adoptăm această variantă, va trebui neapărat să ne gândim la o 
alta pentru că în doi ani de zile, cred că nu mai rămâne nimic din ea.” 

 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am în față o solicitare de la o firmă privată din Hunedoara din luna mai 2015, cu 100 

de angajați care a solicitat 10 metri pe domeniul public și scrie în ea: în Municipiul Hunedoara oferta 
de spații comerciale este vastă și la prețuri convenabile, astfel încât cererea dvs. nu se justifică.” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Are legătură?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Da, da. Deci la un angajator de aici din municipiu, 10 mp se refuză și la o persoană 

fizică îi dăm o școală întreagă. Eu mă abțin.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Într-adevăr există o problemă cu aceste spații pentru că asigurarea pazei costă și 

totul se plătește din bugetul local. Am de făcut o remarcă. În urmă cu o jumătate de an am fost 
solicitat de un grup de părinți din municipiul Hunedoara, părinți care au din nefericire în îngrijire copii 
cu grad grav de handicap, trebuie să se deplaseze la Alba-Iulia, loc în care există o instituție privată 
realizată în concurs cu primăria municipiului Alba-Iulia, pentru recuperarea acestor copii. La 
momentul respectiv și în urma discuțiilor și în urma audiențelor, am găsit de cuviință să le spun că 
primăria ar putea să facă un astfel de centru, pentru că din statistica pe care o am, sunt 68 de copii 
cu grad grav de handicap, copii care sunt duși de către părinții lor în diferite instituții de dinafara 
județului și costurile sunt mari. Gândiți-vă că primesc doar acea pensie de însoțitor de 750 de lei, 
cred, este foarte greu să susții financiar o luptă împotriva unei asemenea boli. 
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 Am considerat că această locație de la Școala Generală nr.10 ar fi cea mai potrivită, 
pentru că este locația municipiului Hunedoara în primul rând, se află într-un cartier mare și suficient 
de aproape de toate celelalte zone și o investiție în ceea ce însemna parterul Școlii Generale nr.10 
nu ar fi fost atât de mare pentru primărie, cred că am putea să facem niște reduceri de costuri acolo 
unde considerăm de cuviință în urma analizei în consiliul local. Asta nu înseamnă că mă opun la 
votul pentru a acorda o concesiune unui domn/doamnă, persoană fizică, pentru că până la urmă 
această concesiune o vom scoate la licitație. Cred că primăria Hunedoara este datoare față de 
acești părinți să găsească o altă locație, de exemplu la unitatea militară, iar în bugetul de pe anul 
viitor să cădem cu toții de acord, gândindu-ne la nevoile acestor copii și a părinților, evident și să 
includem în bugetul pe anul viitor, pe care tot noi îl vom aproba, o sumă și o locație pentru a putea 
cel puțin, demara acest proiect. Atunci când am gândit locația la Școala Generală nr. 10, văzusem 
la Alba-Iulia faptul că erau foarte mulți părinți care trebuiau să se cazeze pe parcursul tratamentului 
de 2 săptămâni de zile al  copilului, în unități  pe care primăria le punea la dispoziție. Practic 
devenise o afacere, ca să spun așa și am considerat că ar putea fi compartimentată școala. Știu că 
este destul de greu ceea ce am gândit dar este un proiect necesar. Dacă în momentul de față există 
o oportunitate mai mare sigur că da, trebuie să o punem în valoare, dar vreau să subliniez încă 
odată să nu uităm de acest proiect pentru copii cu dezabilități.” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Aș vrea să spun și eu câteva cuvinte. Și eu când am văzut prima dată proiectul de 

hotărâre, lucrând în învățământ, m-am enervat puțin. M-am uitat mai bine am văzut la art.1 că 
inițiatorul propune schimbarea destinației. La art.2 trebuie să obțină avizul de schimbare a 
destinației de la Ministerul Educației și Învățământului. În Legea nr.1/2011 sunt prevăzute 
chestiunile acestea și este foarte greu să schimbi destinația unei școli, nici într-un caz pentru 
activități comerciale. Noi propunem ministerului, adică suntem de acord să se schimbe destinația și 
ministerul aprobă lucrul acesta.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Sunt de acord dar vedeți dvs. este vorba de o persoană fizică, eu aici sunt un pic 

dubios. Totuși nu găsim noi în Hunedoara o societate ca să facă așa ceva. Îi dăm un ha de teren la 
o persoană fizică să facă hotel, iertați-mă, cred că nu este prea bine. Acelui teren putem să-i găsim 
destinații de diferite forme. Am mai spus, nu cred că s-ar preta un hotel în acea zonă, pentru că 
trebuie să vedem și zona unde se află acea școală.” 

 
Dl. Stamatoi Ion : 
”E pe Alexandru Vlahuță.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Dl. nu este, citiți în raport, e pe Intrarea Spicului.” 
 
Dl. Stamatoi Ion : 
”Școala nr.10?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Citiți mai atent…” 
 
Dl. Stamatoi Ion : 
”Școala nr.10 este inclusă în gimnazială nr.1.” 
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Dl. Magaon Jane : 
”Este închisă.” 
 
Dl. Stamatoi Ion : 
”E pe Alexandru Vlahuță.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”E pe Intrarea Spicului.” 
 
Dl. Stamatoi Ion : 
”Dar are intrare și de pe Vlahuță.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Zona aceea nu mi se pare o zonă foarte bună, trebuie dacă e să găsim pe cineva, nu 

mi se pare totuși ca să dăm la o persoană fizică să facă un hotel, o clădire și cu un ha de teren. 
Dacă dădeam numai clădirea, dar așa nu pot să fiu de acord ca să dau școală la o persoană fizică 
ca să facă hotel și un ha de teren.” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 
”D-na Rusu vă rog să dați lămuriri din partea inițiatorului.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Proiectul de hotărâre l-am făcut eu și să știți că  nu mi-a fost ușor, dar vreau să vă 

spun că am fost cu 8 investitori la Școala nr.10, toți cei 8 investitori au refuzat locația respectivă, din 
cauza zonei, din cauza degradării imobilului din diferite multe alte motive. Atunci decât să-l ținem 
degeaba să se degradeze, eu nu vreau să-mi dau cu părerea, dar credeți-mă că în doi ani de zile 
dacă nu se ocupă cineva de clădirea aceea o s-o dărâmăm noi pe cheltuiala noastră, no să avem 
ce face cu ea. Pe mine ca și economist mă doare sufletul să văd că se risipește o clădire degeaba. 
Asta e, dacă dânsa este singura interesată.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Eu nu am nici un fel de problemă să investească acolo, dar totuși de ce să-i dăm un 

ha de teren pentru un hotel.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Are nevoie de parcare.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Sigur că putem să solicităm aprobarea schimbării destinației construcției, dar 

hotărârea de consiliu să fie aprobată transferarea construcției cu terenul aferent, nu a curții școlii. 
Dacă vrem să facem parcare de ce să nu închiriem parcarea. Ca să nu coste așa de mult 
investitorul. Mi se pare corect ca terenul și construcția cu terenul aferent să se solicite scoaterea la 
Ministerul Învățământului, terenului respectiv urmând să-i stabilim dacă va fi atribuit acestei 
construcții sau nu. Amendamentul pe care îl propun este schimbarea destinației clădirii fostei Școli 
Generale nr.10 în suprafață de 838…și a terenului în suprafață de 2000 mp să zicem, ca să aibă loc 
să se întoarcă…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Face parte dintr-un singur plan e un singur C.F.…ce faci? Îl dezmembrezi?” 



26 
 

D-na Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Cum?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Simplu.” 

 
D-na Rusu Violeta : 
”Restul terenului rămâne tot cu destinație de școală și la restul terenului i se va 

schimba  destinația.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Nu am înțeles, vă mențineți amendamentul dacă nu e dezmembrată suprafața?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Dar aceasta nu e o problemă că nu e dezmembrată suprafața, chiar nu e o 

problemă.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Repetați încă odată amendamentul.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”După propune schimbarea destinației și așa mai departe și a terenului în suprafață de 

2000 mp.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Morne a, care întrune ște un vot 

”pentru” și 15 voturi ”ab ținere”. Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întrunește 9 voturi ”pentru” (Bobouțanu Dan, Borca-Lucan Laura, 

Stamatoiu Ion, Voinia Claudiu, Cazan Florian, Olariu Nicoleta, Mărginean Alexandru, Muzsic 
Robert, Mureșan Vasile.) 3 voturi ”împotrivă” (Mornea Maria, Artean Mircea, Bucaleț Marian)  și 3 
voturi ”abținere” ( Fărcaș Bianca, Palcău Ciprian, Magaon Jane). 

Titlul hot ărârii nu a fost adoptat. 
 
 
Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar, nu se poate  trece mai 

departe la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu. 
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La acest punct dl. consilier Muzsic Robert nu parti cip ă la vot. 
 

La punctul 21 al ordinii de (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).   
Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 15 în momentul de faţă. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Bugetul de venituri și cheltuieli este fundamentat pe veniturile pe care le realizează 

1429,76 mii lei, din diverse între care sunt și subvenții 73500,  vă rog rețineți că de data aceasta 
consiliul local nu mai subvenționează transportul ci numai cupoanele care le eliberează, deci în 
perioada următoare nu se mai subvenționează transportul de către consiliul local. Un fapt foarte 
bun.  

Acum trecem mai departe la celelalte probleme. Practic analizând cheltuielile care 
sunt cuprinse aici, nu am găsit sumele cu care știu că funcționează la data aceasta închirierea 
autobuzelor. În suma de cheltuieli, deci, chiriile care sunt plătite din bugetul de venituri și cheltuieli 
sunt către operator cu capital integral majoritar de stat, deci cele care se plătesc către Eco Sid S.A. 
de 62.000 lei în trimestrul 2, deci luna aceasta, în perioada următoare deci începând din luna a 7-a 
nu mai avem cheltuieli cu chiriile, ar trebui să avem cheltuieli cu amortizările din această perioadă. 
Amortizările care sunt trecute pentru bunurile care se achiziționează și în bugetul de venituri și 
cheltuieli la achiziții, încep din trimestrul 3. Eu consider că nu au fost corelate corect aceste 
elemente de cheltuieli cu realitatea, pentru că dacă ne uităm și corelăm iar cu cheltuielile cu 
combustibilul, se vede foarte clar că în trimestrul 2 și 3 combustibilul este ok și pentru că numai un 
trimestru, nivelul combustibilului este același fără să am elemente de cheltuială cu imobilizările, cu 
mijloacele de transport pe care le voi utiliza. Aș vrea să remarc faptul că investițiile noi în programul 
cu investițiile sunt cuprinse din 31.12.2015, pentru că este normal în momentul în care nivelul 
investiției depășește 30.000 de euro acestea trebuie făcute prin SEAP, pentru că societatea este cu 
capital privat al primăriei. Aceste elemente spun eu că nu sunt îndeajuns corelate. Sigur că, dacă vă 
uitați la organigramă, față de 48, 54 și așa mai departe, vedeți că totalul personalului este de 45 
sunt câteva posturi vacante. S-a umblat la acele elemente de management al personalului. În 
schimb avem această problemă, care consider că la ora actuală din punct de vedere al 
fundamentării datelor în bugetul de venituri și cheltuieli….sigur că probabil vor putea modifica pe 
parcursul inclusiv în cadrul trimestrului, elementele de cost, dar ar fi trebuit la fel cum am stabilit un 
mandat de conducere pentru directorul de la SALUB, să stabilim un mandat de conducere, un 
contract de mandat și pentru managerul de la PRIM TRANSPREST. Pe ordinea de zi, pe care 
urmează să o aprobăm să fie inclusiv această prevedere ca conducătorul, nu știu cum este, 
director, administrator cum este considerat dl. Fan, director general, să se încheie un contract de 
mandat pentru administrarea societății.” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Probabil că acest lucru ar trebui la toți.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Sigur că la toți.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”D-na Mornea rămâneți la recomandarea asta sau solicitați un raport scris pentru 

ședința care urmează?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Solicită un amendament cred, nu?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da. Să aprobe bugetul de venituri și cheltuieli bazat pe structura organizatorică, să 

aprobe statul de funcţii, să aprobe înfiinţarea a doua puncte de lucru necesare şi utile desfăşurării 
activităţi, strada Rotarilor, b-dul Republicii, să aprobe acordarea indemnizaţiile/remuneraţiile pentru 
membrii adunărilor generale ale acţionarilor și aici să elaboreze, deci la punctul 5 al art.2, să 
elaboreze contractul de mandat care va fi aprobat de consiliul local.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am și eu o completare la ce spune d-na Mornea. La punctul 5 să aprobe acordarea 

indemnizaţiile/remuneraţiile pentru membrii adunărilor generale ale acţionarilor, membrii consiliului 
de administraţie, în conformitate cu prevederile legale in vigoare. Am avut o discuție în urma unui 
control al Curții de Conturi pe această temă, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, care? 
Scrieți frumos, exact cum se scrie în fiecare hotărâre pe care dl. secretar o vizează, și cei de la 
societățile comerciale să spună care sunt prevederile legale în vigoare, la care fac trimitere?” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Supunem la vot amendamentul?” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Cred că pentru a putea să faceți acest amendament, trebuie să schimbați 

organigrama, pentru că singurele posturi care pot să aibă contract de mandat deci altceva decât 
contract de muncă sunt posturile de manager și de administrator. Dl. Fan este aprobat, propus și 
figurează ca și director. Directorii funcționează cu contract de muncă. Ceea ce se poate face, poți 
schima organigrama și îl facem manager sau administrator sau îl lăsăm director general…” 

 
D-na Mornea Maria : 
”…de fișa postului ați auzit și dvs. da? Deci în fișa postului îi trasăm această sarcină.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Corect. Indicatori de performanță, dar nu contract de mandat.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Nu-i zice contract de mandat îi zice contract de performanță.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Indicatori de performanță.” 
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D-na Mornea Maria : 
”Indicatori de performanță.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Și cum sună amendamentul?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Întocmirea și prezentarea consiliului local a indicatorilor de performanță a directorului 

general.” 
D-na Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Morne a, care se aprob ă în 

unanimitate. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Aș avea și eu o întrebare. Din câte știu societatea funcționează de la 1 iunie și din 

câte îmi aduc aminte nu știu să fi aprobat tarifele și costul biletelor pentru firma PRIM 
TRANSPREST Hunedoara. Din câte știu eu cred că funcționează cu tarifele de la Eco Sid și nu 
cred că este legal, nefiind aprobate aceste tarife de către consiliul local cred că am luat-o un pic 
înainte.” 

 
Dl. Fan director PRIM TRANSPREST : 
”Funcționăm cu aceleași tarife ca și la Eco Sid.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Nu e bine. Dl. Magaon faceți și dvs. amendament.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Dl. secretar, nu putem face un amendament dacă noi nu am aprobat niște tarife.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Ba da puteți face și vă spun eu cum. Se introduce punctul 6, să prezinte consiliului 

local în prima ședință spre aprobare, tarifele.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Trebuiau făcute până acum.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Atunci întrebăm altceva. Are autorizație de funcționare S.C. PRIM TRANSPREST?”  
 
Dl. Fan director PRIM TRANSPREST : 
”Suntem în procedură Dl. Magaon, funcționăm din data de 11, am făcut transferul, 

trecerea, suntem în procedură…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…mă iertați, înseamnă că primăria încalcă legea. Iertați-mă, este încălcare, nu putem. 

Ca orice instituție și orice societate, toată lumea trebuie să respecte legea și trebuie să funcționăm 
în baza legii. Mă iertați, atât am avut de spus.” 
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Dl. Palc ău Ciprian:  
”Nu are rost să mai votăm, ce votăm?” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Faceți amendament?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Nu fac nici un amendament, eu mi-am spus punctul de vedere.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Îl fac eu. Aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli, la art.1 precum și estimările… 

conform anexelor ….care face parte integrantă din prezenta, pentru că practic nu puteam aproba 
bugetul fără tarife, virgulă…și tarifele practicate la întocmirea bugetului de venituri și cheltuieli.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”E bine.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Da.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei Mornea, care se  aprob ă în unanimitate . 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, 
Magaon Jane). 

Art. 1-4  se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Magaon 
Jane). 

Hotărârea nr.236/2015 se aprob ă cu 13 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Magaon Jane). 

 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Formaţiei de Dansuri Populare a Ansamblului 
Folcloric „Haţegana” al Casei de Cultură din municipiul Hunedoara la Festivalul Internaţional de 
Folclor din  VELES - Macedonia,  eveniment care se va desfăşura în perioada 29 iunie-05 iulie 
2015. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Vreau să fac un amendament, pentru că nu a fost calculată corect suma pe care o 

avem în hotărâre pentru deplasarea formației de dansuri populare, propun ca în loc de 7.500 lei, 
totalul să fie de 9.000 lei. Calcule greșite de către cei care au întocmit proiectul. La art.2.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.237/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind stabilirea modalității de delegare a gestiunii serviciului de 
salubrizare pentru  activitățile de dezinsecție, dezinfecție și deratizare în Municipiul Hunedoara și 
aprobarea documentației de atribuire. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Durata de funcționare a delegării acestui serviciu D.D. Chim a expirat la 12.12.2014. 

În nota de fundamentare, în studiul de oportunitate pentru 2014 nu ni se comunică veniturile pe care 
le-a realizat, facturile pe care le-a făcut pe primărie, nu știu de? A doua problemă care se pune este 
exact cea care am mai discutat-o și cu altă ocazie anul trecut când am discutat despre delegarea 
acestui serviciu către D.D. Chim în sensul că, sigur nici atunci amendamentul nu a trecut pentru că 
asta este, în sensul că aceste suprafețe care sunt stabilite în acest contract de atribuire pe care îl 
facem iar pe 5 ani de zile fără a avea posibilitatea să intervenim în acest contract, iar sunt suprafețe 
52.090 mp, suprafețele sunt destul de evaziv exprimate, sumele la care se taxează acestea sunt 
stabilite fără să avem o contraofertă.” 

 
D-na Bucur Lilica : 
”Contractul de concesiune va fi scos pe SEAP, nu este către D.D. Chim, este pentru 

firma care va veni la licitație și va câștiga licitația, în funcție de prețuri în funcție de care va fi 
procentul din redevență.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Redevența nu este stabilită? 3% scrie.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”1%.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”La ce art.?” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
D-na Bucur Lilica : 
”Licitația va fi scoasă pe SEAP, după 52 de zile se vor depune oferte și vor fi…” 

D-na Mornea Maria : 
”În cazul acesta am un amendament. Redevența să nu fie 1%, pentru că în momentul 

în care…” 
 
D-na Bucur Lilica : 
”…e minim 1%” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Ok, am înțeles, să nu fie minim 1% să fie minim 2%, pentru că îi obligăm inclusiv să 

facă contracte asociațiile de locatari cu aceeași societate care va câștiga să facă dezinsecția și 
deratizarea pentru primărie, nu?” 

 
D-na Bucur Lilica : 
”…da.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”…și atunci nu este corect să ne dea măcar 2% înapoi?” 
 
D-na Bucur Lilica : 
”Ne poate da și 3%, dacă vor să câștige licitația ei vin cu mai mult de 1%.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Stabilirea pragului minim al redevenței.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și este vreo problemă dacă pornim de la 2%?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”…amendament.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da, cred că putem să pornim de la 2%.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dar este, redevența ce se va plăti de către operator să nu fie mai mică de 2% din 

valoarea facturilor încasate. Nuanța cu valoarea facturile încasate, am avuta aceeași problemă și cu 
D.D. Chim-ul, ei nu încasează factura, nu plătesc redevența….” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Problema care se pune este de la facturi emise.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Formulați amendamentul.” 
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D-na Mornea Maria : 
”Numai un pic.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”O întrebare, aici avem trecute inclusiv școlile, spitale și așa mai departe. Data trecută 

cred că am mai discutat în ședința de consiliu local acest aspect, în Deva o școală, un liceu a 
câștigat un proces în instanță chiar cu societatea comercială D.D. Chim, pentru că ei erau la 
momentul respectiv și în Deva, se ocupau de acest serviciu, pentru că au făcut cu o altă societate 
dezinsecția și deratizarea, o societate care a avut un preț mai mic. Cred că nu ar fi lipsit de 
importanță să spunem că acolo unde școlile, spitalul, asociațiile de proprietari…este un monopol. 
Vreau să vă întreb, avem voie să votăm un monopol?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu este un monopol, este domeniul public și consiliul hotărăște și tot din banii 

consiliului local se plătește și la școli și la spital, din bani publici. Făcând abstracție de juriști, chiar 
așa încredere mare aveți în justiție?” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Sigur că da. Dar au câștigat, da. Tot de domeniul public vorbim.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Probabil că nu s-a mers pe toate căile de atac. Dacă faceți acest amendament, la 

redevență puteți face, dar să dați ok pentru alte, vă atrag atenția că nu contrasemnez hotărârea.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Totodată vă pot spune că atunci asociațiile de proprietari nu vor fi obligate să facă cu 

această societate pentru că vorbim de domeniul privat.” 
 
Dl. Poanta Marinel:  
”Contravine prevederilor legale, legea spune așa, inclusiv persoane fizice și toți 

operatorii economici au obligația să facă cu operatorul. V-am mai arătat, am mai avut discuția asta 
și în decembrie.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”În interiorul apartamentului poți face cu cine vrei.” 
 
Dl. Mureșan Vasile:  
”D-na Mornea, vă mențineți amendamentul?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”La punctul 7 din studiul de oportunitate, ultimul aliniat, redevența ce se va plăti de 

către operator să fie criteriu de atribuire a licitației, iar valoarea acesteia să nu fie mai mică de 2% 
din valoarea tuturor facturilor emise de operator reprezentând contravaloare activităților de 
dezinsecție, dezinfecție și deratizare executate pe raza administrativ teritorială a municipiului 
Hunedoara. Deci înlocuirea facturi încasate cu facturi emise. Să se înlocuiască peste tot unde 
apare, facturi încasate cu facturi emise.” 
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Se supune la vot amendamentul d-nai consilier Morne a, care se aprob ă în 
unanimitate.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.238/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La acest punct dl. consilier Voinia Claudiu nu part icip ă la vot. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației 
Publice prin Compania Națională de Investiții "CNI" S.A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor 
în vederea executării obiectivului de investiții "Reabilitare și consolidare Sală de sport din cadrul 
Colegiului Tehnic Matei Corvin din municipiul Hunedoara, județul Hunedoara". Se dă cuvântul: 

                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.239/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor  Municipiului Hunedoara 
în calitate de membru fondator, în Adunarea Generală a Asociaţilor CLUBULUI SPORTIV FOTBAL 
CLUB HUNEDOARA. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Pentru că în spațiul public au fost câteva discuții legate de Clubul Sportiv la care noi 

suntem membrii fondatori, vă supun atenției dvs. următorul aspect. Anul trecut am votat 
organigrama privind un nou consiliul director, deoarece fostul președinte  al consiliului director și-a 
dat demisia și cum mandatul era doar pe un an de zile, am numit o nouă conducere. La momentul 
respectiv am solicitat acestei conduceri și prin vocea dvs. mai ales, preocuparea mai atentă către 
centrul de copii și juniori în virtutea faptului că noi dăm o sumă de bani importantă către activitatea 
sportivă, s-o susținem și este normal să ne interesăm de ceea ce se întâmplă cu fiecare leu, că o fi 
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el 500 de mii sau un singur leu, este același lucru. Din punctul meu de vedere la momentul 
respectiv le-am și spus că performanța se premiază oriunde în lume, și performanță să încerce mai 
mult grupele de juniori pentru că echipa de seniori nu mai exista. Au reușit să ducă și clubul de 
juniori și echipa de seniori pe o linie care să corespundă cu formarea unei echipe competitive 
pentru anul următor, motiv pentru care consider că este oportun, mai ales că acestei echipe i-a 
încetat mandatul, să-i încredințăm un nou mandat pe un an de zile la conducerea Clubului Sportiv 
Fotbal Club Hunedoara, iar de data aceasta, dacă în vechiul mandat am spus crearea unei echipe 
competitive, să se consemneze, ca și criteriu de performanță de îndeplinit pentru această 
conducere, promovarea în liga secundă. Mulțumesc.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dacă ne asumăm acest lucru nu avem decât să ne asumăm și costurile. La momentul 

de față clubul funcționează cu un buget de 10 miliarde de lei vechi dintre care 5 miliarde punem noi, 
5 miliarde Consiliul Județean. Dacă promovează și Deva în Liga 3, și se pare că promovează, 
atunci s-ar putea să nu mai primim banii de la Consiliul Județean. Atunci va trebui să fim conștienți 
că bugetul pentru divizia B, nu va ajunge 5 miliarde. Va trebui să acceptați atunci un buget de vre-o 
15 miliarde de lei. Am spus-o, nu că nu sunt de acord cu performanța, dar…” 

 
Dl. Palc ău Ciprina : 
”Sunt echipe în divizia B care stau cu 7-8 miliarde…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”…dar poate că nu au 250 de copii cum avem noi.” 
 
Dl. Palc ău Ciprina : 
”Nu știu câți copii au.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind mandatarea reprezentanţilor 

Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, al CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA, ca în şedinţa Adunării Generale a Asociaţilor din data de 30.06.2014, să aprobe 
alegerea Consiliului Director și a Președintelui CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA, în următoarea componență: 
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BARNA ALIN – Preşedinte 15 voturi “pentru”             
STROIA DANIEL – Vicepreşedinte 15 voturi “pentru”             
ARDELEAN NELU  - Membru 15 voturi “pentru”             
NICȘA DORIN-LIVIU- Membru 15 voturi “pentru”             
GHIORGHIȚĂ IOAN-DANIEL– Secretar 15 voturi “pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, Consiliul Director și  Președintele CLUBULUI SPORTIV 

FOTBAL CLUB HUNEDOARA, sunt următorii: 
 

BARNA ALIN - Preşedinte; 
STROIA DANIEL – Vicepreşedinte ; 
ARDELEAN NELU  - Membru; 
NICȘA DORIN-LIVIU- Membru; 
GHIORGHIȚĂ IOAN-DANIEL– Secretar. 

 
Art. 2-6  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.240/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).   Proiect de hotărâre pentru închirierea unui act adiţional la contractul de închiriere 
nr.355/13.02.2013, cu modificările şi completările ulterioare, încheiat între S.C. FULL TOTAL S.R.L. 
şi Municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Fărcaș Bianca : 
”Vreau să întreb dacă acei 22 mp care sunt peste în acea suprafață de 59 mp, se 

spune în raport vis-a-vis de alinierea la blocurile existente, sunt din suprafața verde.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Este platformă betonată.” 
 
D-na Fărcaș Bianca : 
”De unde ? din spate, unde este trotuar …” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Din spate.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Conform PUD-ului este singura clădire care iese în afară…ei au trasat o linie, este 

singura clădire care iese în afara liniei respective, și atunci ei au fost de acord să se retragă pe 
aliniament și să primească platforma de beton.” 
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D-na Fărcaș Bianca : 
”Dar este vorba despre o extindere…pentru mărirea suprafeței de la 59 mp la 81 mp.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
”Este vorba de un loc din colțul spațiului care este betonat și folosit pentru 

aprovizionare. Spațiul existent este în formă de L, deci L-ul este platformă betonată pe unde se intră 
cu aprovizionarea, se retrage în față la aliniament și completează cu platforma. Renunță la 2,5 pe 
bd. Corvin.” 

 
D-na Fărcaș Bianca : 
”Dar acea platformă betonată este din zona verde? Din ceea ce spuneți nu are 

contract.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
”Nu este zonă verde.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.241/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
PAUZĂ 10 MINUTE 

 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. 
SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Am câteva recomandări. Elementele de cheltuială tot cheltuială rămân. Vreau să 

precizez faptul că din discuțiile pe care le-am avut cu d-na directoare, mi-a sărit în ochi suma mare 
de la contractul de cheltuieli cu colaboratorii din care 547 mii lei, mi-a explicat că de fapt aici sunt 
cuprinse inclusiv cheltuielile cu deponeul și atunci e ok, mai sunt niște probleme legate de debitele 
pe care le au dânșii la ora actuală și care ar trebui, nu sunt evidențiate rubricile care trebuiau să fie, 
dar cheltuiala rămâne la fel. Am o problemă legată de aceste contracte de închirieri care ar trebui 
foarte atent făcute de persoanele care le fac, pentru ca să nu depășească cei 30.000 de euro, 
pentru că pe total numai pe 2015, contractele de închirieri sunt de 261 mii lei, ceea ce înseamnă cu 
mult peste 30.000 de euro.  

În final să detalieze cheltuielile cu investițiile pentru anii următori, pentru că prin buget 
sunt cuprinse dar în detalierea surselor de finanțare și de efectuare a investițiilor nu sunt cuprinse 
pentru anii următori, adică 1 milion de lei.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”D-na consilier, să înțeleg că le-ați discutat cu d-na directoare și sunt la nivel de 

recomandări.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da, la nivel de recomandări.” 
 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”Contractele de închirieri sunt atât pentru autocompactoare cât și pentru 

eurocontainere și europubele …au CPV separate.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Tot la închirieri mă uitam și din câte am înțeles în momentul de față noi funcționăm tot 

cu utilajele de la PISA S.R.L.. S-a discutat din câte știu, nu am fost la ședință, să se liciteze să 
aducă utilaje mai performante, pentru că cele de la PISA sunt foarte uzate și nu ne putem desfășura 
activitatea cu aceste utilaje. Mai mult de atât putem găsi utilaje la prețuri mult mai mici decât le 
închiriem de la PISA. Punctul de vedere ar fi următorul, să nu ajungem să plătim mai mult chiria 
decât cât ar fi utilajele. Mulțumesc.” 

 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”… autocompactoare sunt de la PISA și două de la firma de salubritate din Deva. Era 

necesar să închiriem 5 autocompactoare deoarece în documentația pentru licență ANRSC vom 
avea o întâlnire la 5 iulie cu dânșii, ne impune să avem în dotare minim 5 autocompactoare. Acele 
contracte trebuiau să fie clare, documentația ne impune acest lucru, documentația pentru licență 
clasa 2 la numărul de populație stabilă respectiv 60.525, ne impune să avem minim 5 
autocompactoare.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Să înțeleg că este aceeași problemă, nu avem autorizație de funcționare pe 

SALUBPREST?” 
 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”Autorizația de mediu pentru autorizația…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…nu, autorizație de funcționare.” 
 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”…licența nu ți-o dă nimeni în momentul în care o depui, documentația stă, uitați ce 

am primit de la A.N.R.S.C., urmează ca în termen de 30 de zile să…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Întreb, atunci cum se fac contracte în oraș cu persoane fizice și juridice pe 

SALUBPREST, atâta timp cât dvs. nu aveți documentația.” 
 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”Licența A.N.R.S.C. nu o putem obține înainte de a…” 
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Dl. Magaon Jane : 
”Poate că nu ați înțeles întrebarea.” 

 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”Am înțeles întrebarea…” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Cum puteți face contracte, dacă această această licență nu vi se dă? Pun o întrebare. 

Cum puteți dvs. să faceți contracte cu persoane juridice și fizice pe SALUBPREST dacă dvs. nu 
aveți această autorizație?” 

 
D-na Popa Camelia- administrator S.C. SALUBPREST HU NEDOARA S.R.L.:  
”Această documentație  a fost depusă, nu sunt probleme cu ea, din moment ce am 

primit invitația celor de la A.N.R.S.C., sunt doar mici probleme, adică nu există nici o problemă în 
momentul actual. Contractele trebuie încheiate pentru că la sfârșitul lunii noi trebuie să încasăm 
serviciile prestate, funcționăm de la 1 iulie. Gunoiul a fost ridicat din oraș de la toți clienții.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Cum puteți să faceți contracte când dvs. nu aveți autorizație de funcționare?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.242/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Moştenirea culturală Castelul Corvinilor 
– Muzeul Casa Breslelor” Hunedoara şi a cheltuielilor legate de proiect, precum şi aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivelor de investiţii în cadrul proiectului  „Moştenirea 
culturală Castelul Corvinilor – Muzeul Casa Breslelor” Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Aș vrea să fac o remarcă. Este pentru prima dată când acestui consiliu i se pune pe 

ordinea de zi un proiect cu bani europeni. Sperăm să mai avem ocazia să supunem la vot astfel de 
proiecte cât de curând. Vreau să-i felicit pe cei de la compartimentul proiecte cu finanțare 
europeană, meritul este 100% al lor. Rog pe Bucur Lilica să facă o scurtă prezentare.” 

 
D-na Bucur Lilica : 
”Proiectul a fost depus pe fonduri norvegiene anul trecut. Am avut un punctaj foarte 

mare, ținând cont că nu am avut partener norvegian. În urma evaluării proiectelor, două dintre 
proiectele din țară s-au retras și am fost puși pe lista de așteptare. Acum ni s-a trimis contractul de 
finanțare, l-am semnat, l-am trimis înapoi, trebuie să aprobăm proiectul. Se va reabilita în Curtea 
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Castelului pe partea dreaptă este casa administratorului, se va reabilita acea clădire și se va face 
un Muzeu expozițional cu monede… Muzeul Casa Breslelor.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Separat de ce există?” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”În interiorul casei administratorului pe partea dreaptă, se reface zidul și se 

recompartimentează după cum urmează: prima sală breasla cizmarilor unde se constituie un 
manechin de cizmar în mărime naturală, nu intru în detalii mai multe, cu un panou grafic cu 
reconstituirea ședinței de breaslă, atelier de cizmărie și o masă de lucru. În cea dea doua sală este 
atelierul de tăbăcărie cu manechin, cu panou grafic cu reconstituiri de mese cu elemente specifice, 
cu reconstituire de produse finite specifice breslei, cu panouri explicative, cu expunere piese de 
patrimoniu, sistem de iluminat. Sala 3, atelier de cojocărie, la fel cu manechin, panouri grafice, 
panouri explicative, mese de lucru și așa mai departe. Următoarea sală este atelier de țesătorie cu 
aceleași tipuri de elemente expoziționale. Următoarea este o sală de reconstituire a unui atelier de 
lucru de lingurari, de argintari și de căldărari, inclusiv partea de bijuterie. Ca o paranteză avem 3 
cursuri de instruire a acestora și în urma lor 12 persoane din etnia romă, prin rotație vor face sau 
vor fi comercializa, posibil, monede, replici ale unor monede reprezentative ale expoziției, probabil 
dintr-un aliaj moale pa care îl vor ștanța sau îl vor prelucra ca o amintire pentru turiștii care vor veni 
și care vor dori să achiziționeze o amintire.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Întrebarea mea este, indicatorii tehnici, valoarea totală a investiției 2.440.510,00 din 

care construcții montaj 1.651.230,00. Suprafața construită – desfășurată Casa Administratorului: 
544,69 mp.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Exact. Parter și etaj.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Deci asta nu va fi reconstituită…” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Va fi reconstruită, adică folosim elementele periferice care sunt, doar că se 

recompartimentează și se refac zidurile de sprijin. Iar ceea ce privește valoarea neeligibilă a 
proiectului 56.420,00 a fost plătit în cursul anului trecut. Am prezentat studii geo, studii de teren. De 
acum încolo tot ce se va executa de la momentul semnării proiectului sunt în totalitate eligibile și 
nerambursabile.” 
 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Artean Mircea, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 14 în momentul de faţă. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.243/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de închiriere nr. 
289/14.07.2014, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. Viorele, nr. 6B, sc. A, parter, ap. 
2-4 aflat in domeniul privat al Municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.244/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea retragerii dreptului de folosinţă asupra parcelei de 
teren nr.23 atribuită cu titlu gratuit în baza Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personală, republicată, d-nului Zăiceanu Vlad. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am o nelămurire. Regimul atribuirii în folosință cu titlu gratuit. Respectiva parcelă a 

fost dată d-lui Zăiceanu și dânsul a vândut parcela…„ 
 
D-na Mornea Maria : 
”Construcția.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”A vândut construcția unui cetățean care se află pe prima listă, dacă vă aduceți aminte 

acum o lună s-au mai retras la 19 persoane acest drept. A vândut-o prin act notarial totul în regulă, 
a vândut construcția, a întabulat-o, fără teren.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Ce se întâmplă cu actualul proprietar?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Actualul proprietar trebuie să participe la licitație atunci când se vor scoate parcelele 

rămase libere la licitație.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Dacă vine și ia altcineva terenul?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Se licitează, e problema lui, de ce nu s-a interesat înainte de a face tranzacția.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Acolo sunt și aprobate cu cât se vinde metru, am aprobat înainte. Este aprobat cu cât 

se poate vinde metrul, am aprobat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Da, dl. consilier este aprobat, dar după noile reglementări fiecare parcelă se va 

scoate la licitație, se va face raport de evaluare în care obligatoriu conform legii, evaluatorul trebuie 
să scrie că s-a ținut cont de prețul de circulație a terenului. Deci ia îngrădit oarecum pe evaluatori să 
facă ce vor.” 

 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.245/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.134/2015 privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „LUCRARI DE EXTINDERE RETEA DE 
ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE IN PESTISU MARE”, aprobarea proiectului  „LUCRARI 
DE EXTINDERE RETEA DE ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE IN PESTISU MARE” precum 
şi a cheltuielilor aferente acestuia. Se dă cuvântul:   
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Este vorba de un proiect din 2009 cu o valoare de 11 milioane de lei și privește 

alimentarea cu apă și canalizare în Pestișul Mare. Foarte multe proiecte pe acest domeniu de 
activitate intră la finanțare. Condiția este ca el să fie finalizat până la 31 decembrie, noi avem 
termen 29 iunie să prezentăm toată documentația solicitată de unitatea de implementare.” 

 
-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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D-na Mornea Maria:  
”Am o întrebare. În raport și nota de fundamentare se prezintă faptul că practic 

modificarea este includerea acestei dispoziții a primarului prin care se aprobă echipa internă pentru 
proiectul de extindere. Avem în plus, asta este nota de fundamentare, pentru că la art.4 care se 
modifică, nu ne spune ce se modifică, deci pur și simplu se modifică.” 

 
D-na Bucur Lilica : 
”Se modifică bugetul.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Bugetul..de la cât la cât?” 
 
D-na Bucur Lilica : 
”Asistența financiară nerambursabilă a fost 9.931.816,39 și acum după noile clarificări 

pe care ni le-au dat cei de la Post Mediu este 9.831.497, adică 100.321 este în plus la contribuția 
solicitantului la cheltuielile eligibile. Acesta este modelul de hotărâre care trebuie respectat…” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Hotărârea ca hotărârea, dar în nota de fundamentare sau măcar în raport cred că 

puteați să spuneți lucrul acesta, ca să nu ne mai punem noi întrebări.” 
 
D-na Bucur Lilica : 
”Da.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci art. 4 și la art.1 am înțeles, dispune includerea…. Această valoare eligibilă este 

pe lucrări sau pe studiu?” 
 
D-na Bucur Lilica : 
”Pe lucrări, studiul este făcut, achiziția de lucrări este din 2010.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Bine.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.246/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
 La punctul 32 al ordinii de zi Prezentarea Plângerii prealabile a d-lui Păiuş Gheorghe, 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.37835/29.05.2015, ale adreselor d-lui Păiuş 
Gheorghe, înregistrate la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.33574/12.05.2015 şi 
nr.33575/12.05.2015, precum şi a Referatului Direcţiei Amenajarea Teritoriului, Patrimoniu şi 
Urbanism. 

  
 Se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Magaon Jane:  
 „Ţinând cont că îmi aduc perfect aminte şi de hotărârea din 2005 când s-au aprobat 

aceste parcele, în 2007 am mai venit cu altă aprobare prin care s-au scos 20 de parcele la licitaţie, 
condiţia era ca primăria să execute acolo nişte lucrări, adică să tragă toate utilităţile pentru aceste 
parcele. Din ce aţi citit şi dumneavoastră, ce am citit şi eu, cred că o parte din vină o are şi omul, că 
nu şi-a făcut lucrările, dar cea mai mare parte a vinei o are primăria, nu are nici o utilitate, nu are zid 
de sprijin, nu are condiţii, în aceste condiţii el nu poate să-şi construiască o clădire acolo pentru că 
sunt anumite lucruri. Haideţi să spunem, cum face un zid de sprijin dacă nu are curent? Ne-am luat 
angajamentul şi obligaţia că vom trage aceste utilităţi acolo, dar aceste utilităţi nu s-a făcut nimic, în 
schimb omul a avut nişte cheltuieli. Din punctul meu de vedere, nu sunt nici jurist să pot să-l susţin 
nici judecător, dar dacă acest om ne dă în judecată...”    

 
D-na Mornea Maria:  
 „... şi ne cere cheltuieli de judecată...”    
 
Dl. Magaon Jane:  
 „...şi ne solicită banii sau... nu ştiu, credeţi că facem bine să-i retragem această....”    
 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „... dacă a fost atribuită în 2007 termenul de execuţie a caselor era de un an...” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „... da, dar termenul primăriei a fost ca în 2008 să fie toate utilităţile trase. Aşa s-a 

aprobat acest proiect domnule primar.”    
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, din verificările noastre nu există nici o hotărâre, nici măcar în 

procesele verbale de punere în posesie, obligaţia aceasta.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „...există domnule primar...este proiect de hotărâre...”   
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „...nu sunt primar şi nici nu vreau să fiu...” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „...domnul secretar, există acea hotărâre prin care am scos 20 de parcele la vânzare, 

cu un preţ destul de mare, cu condiţia să tragem utilităţile pentru că nu erau bani la acea vreme să 
facă utilităţile şi trebuiau...”  

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „...au fost şi – şi...” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „...şi luaţi acea hotărâre, proiect de hotărâre şi vedeţi că există, chiar s-au vândut 

parcele şi s-au vândut la 49 euro/mp, pentru a trage utilităţi la aceste parcele, această hotărâre ştiu 
că am fost consilier şi am aprobat-o...”  
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, ce s-a vândut este în altă parte, ce s-a atribuit în folosinţă gratuită 

este în altă parte, deci nerespectarea nici măcar a unui termen de către cetăţean, pe undeva aveţi 
dreptate, nu, sigur aveţi dreptate, dar făcând această plângere prealabilă el ne v-a acţiona în 
instanţă. ” 

 
Dl. Magaon Jane:  
 „Nu ştiu, problema e să fim acoperiţi, că până la urmă noi facem şi trebuie să fim 

acoperiţi cu hârtii, dar eu nu... ”    
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Acuma să nu zicem, dar să angajezi jumătate din buget numai pentru utilităţile de 

acolo... ” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Domnule secretar, revin, ne-am luat un angajament la acea vreme, Consiliul Local 

împreună cu primarul Schiau, ne-am luat un angajament...”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „De ce nu l-aţi dus la bun sfârşit? ”  
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Asta e altă discuţie...dar... ”   
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 

La punctul 33 al ordinii de zi – Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

 
D-na Mornea Maria:  
 „Deci, referitor la ce-a spus domnul Magaon, când am aprobat acea hotărâre de 

consiliu local, am pus întrebarea, acuma nu vreau să spun că eu nu am fost de acord, dar...mă rog 
nu am fost de acord şi am pus întrebarea, ce se întâmplă cu cei care au făcut cheltuieli, pentru că 
într-un raport juridic în momentul în care primăria, mă rog, i-a aprobat autorizaţie de construcţie şi 
toate celelalte, a făcut nişte cheltuieli, nimeni nu este mai presus de lege, asta referitor la aceste 
persoane la care le-am retras la toţi dreptul de folosinţă, nu numai la domnul Păiuş ci şi la alţii. 

Următoarea problemă pe care vreau să o ridic în faţa dumneavoastră, este faptul că 
împreună cu domnul Magaon Jane şi cu domnul consilier Farcaş am fost în perioada sfârşitul lunii 
trecute, am fost la Argenteuil în Franţa, unde am participat sincer, la o gală de dans, ne-am trezit 
acolo ca şi consilieri la o gală de dans...”   

 
Datorită dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe 

opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dna. Mornea Maria:  
 „...problema care am pus-o şi care zic eu că trebuie neapărat rezolvată, în momentul 

în care se fac aceste delegaţii, este dacă structura celor care pleacă este ok pentru aceste 
deplasări. Prin insistenţa noastră totuşi am reuşit să rezolvăm nişte probleme, zic eu, pentru că 
altfel cei de acolo au spus, la noi sunt relaţii culturale şi noi ne-am dus acolo să aducem investitori, 
prin insistenţa noastră am reuşit totuşi să luam legătura cu un conducător al unui parc industrial  din 
Argenteuil, căruia i-am lansat o invitaţie şi ne-a promis că v-a veni la Hunedoara împreună cu 
asociaţia oamenilor de afaceri din Argenteuil, care din nou cu insistenţe şi vom continua aceste 
legături cu dânşii pentru a se prezenta să vadă măcar Hunedoara, deci în final această delegaţie,  
am făcut-o totuşi, nu eu, cei trei consilieri, am făcut-o să aibă efectul pe care noi l-am dorit, adică să 
luăm legătura şi cu oameni de afaceri, pentru că problema principală a noastră este totuşi 
investiţiile, deci asta referitor la activitatea din Argenteuil.”  

 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Da, mulţumim.”  
 
Dna. Mornea Maria:  
 „Următoarea problemă, deci asta v-am spus-o pentru Argenteuil...”        
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Deci, conform legii a-ţi prezentat raportul vizitei la Argenteuil...”   
 
Dna. Mornea Maria:  
 „Exact, la Argenteuil. Următoarea problemă pe care o am este, am primit o informare 

privind modernizarea pieţei Obor, care este superb de frumoasă, dar lipseşte cu desăvârşire, în 
sensul că nu s-au început lucrările, se fac reparaţii, s-au îndeplinit cerinţele proiectantului, după 
cum urmează şi aşa mai departe. Revin la problema pe care am ridicat-o de fiecare dată. În 
momentul în care noi avem un buget aprobat, urmărirea realizării acestui buget, aşa cum au fost 
aprobate ca şi obiective de investiţii, şi ca obiective de cheltuieli din banul public, aşa cum urmărim 
să se realizeze utilizarea banilor pentru salarii, pentru aia, pentru cealaltă, în momentul în care 
venim la listele de investiţii şi la utilităţile pe care ar trebui să le facem pentru cei care plătesc de 
fapt, ne oprim, nu facem, acolo nu mai avem bani. N-am pornit această lucrare la piaţă deşi practic 
ea a fost discutată de anul trecut şi anul acesta iar am luat-o din ianuarie în discuţie, mergem în 
continuare, încă nu avem niciun fel de feed-back la realizarea acestor lucrări, aşa cum nu avem 
niciun fel de feed-back nici la celelalte lucrări de investiţii pe care le-am aprobat prin bugetul local. 
Nu ni se prezintă măcar din când în când, modul în care s-au realizat proiectele de investiţii pe care 
le avem prevăzute clar la anexa 2 la bugetul pe 2015. Am avut de făcut asta, asta, asta, asta, astea 
sunt făcute până acum, pentru că iar ajungem la sfârşitul anului şi facem investiţii în noiembrie, 
decembrie, vezi doamne ne-au rămas nişte bani. Şi raportul curţii de conturi pentru că ştiu că este 
finalizat. Am vrea să discutăm şi să-l vedem şi noi. Atât am avut de spus.” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Da, mulţumim. Doamna Fărcaş, poftiţi”  

 
D-na Fărcaş Bianca:  
 „Mulţumesc frumos. Două chestiuni am avut pentru diverse, una este legată de şcoala 

de muzică care se află sub administrarea Colegiului Naţional de Informatică „Traian Lalescu” şi 
unde frecventează copii talentaţi care au participat la diverse festivaluri şi la concursuri chiar şi 
internaţionale, vin cu rugămintea ca la următoarea rectificare de buget, în limita posibilităţilor să se 
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aloce câţiva bănuţi pe cât posibil, întrucât în afară de împrejmuirea curţii şi a şcolii sunt necesare o 
mulţime de alte investiţii, începând de la geamurile care sunt vechi, uşile şi aşa mai departe. Dacă 
nu se poate, măcar în partea de geamuri.  

Şi al doilea subiect, dumneavoastră a-ţi ridicat acea problemă legat de concertele de 
la castel, din păcate ele nu au fost suficient mediatizate, pe această cale vin să felicit departamentul 
de comunicare al primăriei, care ne trimite de fiecare dată e-mailuri, poate că n-ar strica, deci ca o 
idee, n-ar strica ca aceste e-mailuri să fie trimise şi şcolilor de pe raza municipiului Hunedoara şi 
astfel să se facă o publicitate mai mare şi aş dori să întreb pe când inaugurarea noului ştrand... ”  

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „...maxim 15 iulie.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca:  
„...că suntem întrebaţi şi...lumea aşteaptă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „... dacă tot a-ţi adus în discuţie, v-a fi o şedinţă extraordinară înainte...”   
 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „... în care votăm tarifele şi taxele...” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „...tarifele şi taxele...”   
 
Dl. Costa Mircea:  
 „...deja ni s-au trimis pe e-mail tarifele noi şi taxele, sunt puse pe dezbatere publică, 

acum vreo oră le-am primit...”   
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „...iar în legătură cu invitaţiile la castel la concerte, într-adevăr toţi consilierii primesc 

pe e-mail invitaţia, la fel şi şcolile ...la orice eveniment, exact...”   
 
Datorită dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe 

opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Da, mulţumim. Domnul Stamatoiu, poftiţi.”  
 
Dl. Stamatoiu Ioan:  
„Trei puncte am şi eu, scurte. Vă rog frumos să trimiteţi pe cei în drept să meargă şi pe 

teren, uitaţi la fosta cantină a ICSH – ului, cum se urcă pe scări, către Carol Davila, se deversează 
mizerii din canalizare şi miroase de nu-i adevărat. Unu, doi, oamenii din Micro 7 mi-au zis de 
cimitirul care este administrat de către primărie, că este o mizerie în cimitir de nedescris...şi trei, 
încă o dată spun, cu asfaltările şi cu astea, ce mizerie lasă şi cum pun pe zona verde, a crescut 
iarba pe mizerie iar mie nu-mi place.....” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Da, mulţumim. Domnul consilier Costa.”  
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Dl. Costa Mircea:  
 „În continuare, după patru luni, aş vrea să ne trimiteţi la toţi consilierii raportul curţii de 

conturi privind performanţa din 8 decembrie 2014, dacă se poate să ne trimiteţi pe e-mail...”   
 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Asta nu era pe Hunedoara Liberă, pe site.”  
 
Dl. Costa Mircea:  
 „Păi presa l-a aflat înaintea noastră, ce să facem...”   
 
Datorită dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe 

opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Da, mulţumim. Domnul consilier Magaon.”  
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Da am mai multe puncte, încep cu locuitorii satului Groş, acum se asfaltează şi acolo 

este o problemă la pod. Nu ştiu dacă ştiţi podul imediat după biserică, tot timpul când vine apa se 
înfundă şi rupe un picior al podului, tot timpul se fac renovări. Acum ţinând cont că se asfaltează ar 
trebui introdus un tub de canalizare, un tub mai mare de 300 – 500 care să ducă apa să poată fi şi 
curăţit şi după aceea să asfalteze. Dacă nu ţinem cont de acest lucru acolo vom avea probleme tot 
timpul.”   

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Dacă vreţi să vă dau răspunsul punctual la treaba asta, este drum judeţean, este în 

administrarea Consiliului Judeţean, mâine ni s-a promis că directorul tehnic Rotar şi cu şeful de 
şantier, vor fi acolo.”   

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Şi aveţi şi preşedinte de Consiliu Judeţean...şi vice...” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „E foarte bine. Atunci să recepţionăm fără alea şi problemele nu le va avea Consiliul 

Judeţean ci le va avea tot primăria, că nu o să meargă niciunul din Groş la Consiliul Judeţean, o să 
vină la primar.”   

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Dar n-avem...”   
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Da am înţeles, dar măcar...” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „...deci mâine s-a promis direcţiei tehnice că domnul Rotar şi cu şeful de şantier nu 

ştiu cum îl cheamă, vor fi la Groş.”     
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Dl. Magaon Jane:  
 „Da, doi, în luna ianuarie 2015 am cerut un audit extern la Eco Sid, am repetat şi în 

luna mai şi nu s-a făcut nimic. S-au cerut contractele cu firmele care au făcut comerţ pe bulevardul 
Dacia în perioada 1-3 mai, respectiv „Zilele Castelului” ca să ştim şi noi câţi bani s-au încasat din 
contribuţii. 

Ce aş vrea să spun, societăţile din Hunedoara, am ajuns la o concluzie că primăria 
Hunedoara încearcă să le distrugă, sau conducerea Hunedoarei şi consider că este un lucru extrem 
de grav, noi, eu împreună cu doamna Mornea şi cu domnul Farcaş ne ducem să aducem societăţi 
din alte părţi, iar pe firmele din Hunedoara încercăm să-i omorâm. În speţă sunt eu, deci pot să vă 
spun, mai am o singură lucrare de făcut care se va termina zilele acestea, la Gambrinus, după care 
m-am retras, n-am mai luat nici o licitaţie am refuzat să mai lucru cu municipiul Hunedoara şi o să 
fac o propagandă pentru toate firmele care au mai avut necazuri şi probleme în municipiu, să 
vedem de ce suntem în această situaţie, pentru că, la Gambrinus, respectiv în faţă la Casian a 
trebuit să facem o subtraversare pe sub bulevardul Dacia pe o suprafaţă de 15 m lungime la o 
adâncime de 3 m şi o lăţime de 1,70 m, a trebuit luat pământul, rezultă în jur de 100 mc de pământ 
şi dacă acest pământ îl puneam acolo vă daţi seama că blocam circulaţia în centrul municipiului 
Hunedoara şi nu ştiu cum apărea. Am luat şi am dus în jur de trei maşini în spate la hotelul Rusca, 
a fost chemat directorul de la mine de la firmă şi a fost ameninţat că va fi amendat şi bineînţeles s-a 
spus ne vom judeca ăsta este mersul, societăţile din Hunedoara trebuie să se judece cu primăria, 
dar întreb astăzi pe domnul Poantă dacă la Gambrinus ce societate a dus două maşini de pământ, 
respectiv în parcul Gambrinus, partea către bulevardul Republicii, ce face cu el acolo, că probabil 
că nu deranjează pe nimeni acolo.  

Deci ce aş vrea, vreau să mai ridic altă problemă referitoare la trenuleţ. Ştim că s-a 
cumpărat un trenuleţ în Hunedoara pe bani destui de frumoşi şi am aprobat consiliul de aici să 
circule pe ruta Castel – Grădina zoologică. Am văzut acum că el are altă rută, respectiv b-dul Rusca 
– Avram Iancu şi b-dul Dacia. Asta am înţeles că este pus pe site pentru a se cere să se 
stabilească o taxă, transparenţă să fie, să se ceară taxă. Pe mine mă interesează altceva, mă 
interesează cartea de identitate a acestui trenuleţ şi vreau să o primesc şi mă interesează şi factura 
de la acest trenuleţ. Aş mai vrea să mai pun o întrebare. La Castel am aprobat cred că în luna 
aprilie să se construiască un cort. Vreau să ştiu dacă acela este cortul sau dacă se mai aduce altul. 
Să ni se spună şi nouă, nu ştim exact care este situaţia, sau când va fi pus acel cort la Castel, în 
funcţiune pentru că sunt direct interesat. Atât am avut de spus.” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Cred că serviciile primăriei vor întocmi informaţii...”  
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Bine dar mă gândesc să aibă şi un termen, că eu am cerut şi în ianuarie şi în martie 

şi în aprilie am cerut şi luna trecută am cerut...” 
 

Dl. Mureşan Vasile:  
  „Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local.” 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

 MINUTA 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 25.06.2015 

 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării 
cheltuielilor aferente lunii aprilie 2015 pentru naveta cadrelor didactice din învățământul 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara 

Hotărârea nr.217/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

 La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea plăţii cotizației 
pentru anul 2015 a  Municipiului Hunedoara  în calitate de membru  al Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară AQUA  PREST Hunedoara.  

Hotărârea nr.218/2015 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizaţiei 
pentru anul 2015 a Municipiului Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară” Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor - Județul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.219/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitaţie publică a unor bunuri situate în municipiul Hunedoara str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor), str. Mihai 
Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea). 

Hotărârea nr.220/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Mornea Maria).  
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației 
anuale a Serviciului Public Administraţia Pieţelor Târgurilor şi Oboarelor din municipiul Hunedoara 
către Asociaţia Administratorilor de Pieţe din Romania. 

Hotărârea nr.221/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

 La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea art.3 din Hotărârea 
Consiliului Local nr. 259/2014 privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor evanghelice din 
municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în Hunedoara, str. 
Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 mp, în vederea 
amenajării unui cimitir.  

Hotărârea nr.222/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației 
Municipiului Hunedoara pe anul 2015 la Asociația de Dezvoltare Intercomunitarã “ECO SID HD”.  

Hotărârea nr.223/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 8 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere 
din proprietatea Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a imobilului teren în 
suprafață de 1479 mp, înscris în CF nr.68154,str. George Coșbuc și a imobilului teren în suprafață 
de 551 mp, înscris în CF nr.68088, str.Dumitru Merticariu, situate în municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.224/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 9 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a unor terenuri, situate în municipiul 
Hunedoara.  

Hotărârea nr.225/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin 
licitaţie publică a imobilului construcție și teren înscrise în CF nr.64745 nr.top.590/2,591 și 
nr.cad.591-C1 situat în Răcăștie, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara precum și a 
Raportului de evaluare a imobilului. 

Hotărârea nr.226/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din 

bugetul local al municipiului Hunedoara a sumei de până la 70.000 lei, pentru organizarea şi 
desfăşurarea în municipiul Hunedoara a Festivalului de operă și muzică clasică  „OPERA NIGHTS” 
– ediţia a V-a, în perioada 15-20 iulie 2015. 

Hotărârea nr.227/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la 

plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în 
ultimele 60 de luni.  

Hotărârea nr.228/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe 
convenabile  situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.229/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei 

convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. Randunicii, nr. 4, bl. 28, sc. D, ap. 64, parter. 
Hotărârea nr.230/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei 

convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. Muresului, nr. 9, bl. 22, sc. A, ap. 7, et.1.  
Hotărârea nr.231/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 

terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor.     

Hotărârea nr.232/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Mornea Maria)  
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La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de revocare a 
poziției nr.271 din anexa la Ordinul Prefectului nr. 78/1992 privind trecerea unor terenuri în 
proprietate particulară precum şi aprobarea noii propuneri de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor.  

Hotărârea nr.233/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Amenajamentului 

pastoral pentru pajiștile proprietatea municipiului Hunedoara.  
Hotărârea nr.234/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în 

condițiile legii  a imobilului teren înscris în CF nr.65407, nr.cad.65407, situat în municipiul 
Hunedoara, str.Victoriei, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și a Raportului 
de evaluare  a terenului.  

Hotărârea nr.235/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a 

destinaţiei imobilelor fostei Şcoli Generale nr.10, situată în municipiul Hunedoara, str. Intrarea 
Spicului  nr.6, din unitate de învățământ în unitate de cazare.  

 
Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar, nu se poate  trece mai 

departe la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu. 
 

 
La punctul 21 al ordinii de - Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri 

şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi  acordarea 
unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la S.C. PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.  

Hotărârea nr.236/2015 se aprob ă cu 13 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Magaon Jane). 

 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

Formaţiei de Dansuri Populare a Ansamblului Folcloric „Haţegana” al Casei de Cultură din 
municipiul Hunedoara la Festivalul Internaţional de Folclor din  VELES - Macedonia,  eveniment 
care se va desfăşura în perioada 29 iunie-05 iulie 2015. 

Hotărârea nr.237/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea modalității de 

delegare a gestiunii serviciului de salubrizare pentru  activitățile de dezinsecție, dezinfecție și 
deratizare în Municipiul Hunedoara și aprobarea documentației de atribuire. 

Hotărârea nr.238/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul 

Dezvoltării Regionale și Administrației Publice prin Compania Națională de Investiții "CNI" S.A. a 
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții "Reabilitare 
și consolidare Sală de sport din cadrul Colegiului Tehnic Matei Corvin din municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara" 
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Hotărârea nr.239/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentanţilor  Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, în Adunarea 
Generală a Asociaţilor CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA. 

Hotărârea nr.240/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional 

la contractul de închiriere nr.355/13.02.2013, cu modificările şi completările ulterioare, încheiat între 
S.C. FULL TOTAL S.R.L. şi Municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.241/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2015 a S.C. SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L.  
Hotărârea nr.242/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Moştenirea culturală Castelul Corvinilor – Muzeul Casa Breslelor” Hunedoara şi a cheltuielilor 
legate de proiect, precum şi aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivelor de 
investiţii în cadrul proiectului  „Moştenirea culturală Castelul Corvinilor – Muzeul Casa Breslelor” 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.243/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor 

a contractului de închiriere nr. 289/14.07.2014, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. 
Viorele, nr. 6B, sc. A, parter, ap. 2-4 aflat in domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.244/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea retragerii dreptului 

de folosinţă asupra parcelei de teren nr.23 atribuită cu titlu gratuit în baza Legii nr.15/2003 privind 
sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, republicată, d-nului 
Zăiceanu Vlad.  

Hotărârea nr.245/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.134/2015 privind aprobarea studiului de 
fezabilitate  şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „LUCRARI DE 
EXTINDERE RETEA DE ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE IN PESTISU MARE”, aprobarea 
proiectului  „LUCRARI DE EXTINDERE RETEA DE ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE IN 
PESTISU MARE” precum şi a cheltuielilor aferente acestuia.  

Hotărârea nr.246/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi - Prezentarea Plângerii prealabile a d-lui Păiuş Gheorghe, 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.37835/29.05.2015, ale adreselor d-lui Păiuş 
Gheorghe, înregistrate la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.33574/12.05.2015 şi 
nr.33575/12.05.2015, precum şi a Referatului Direcţiei Amenajarea Teritoriului, Patrimoniu şi 
Urbanism. 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 


